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Pan Dominik Gondek  
Radny Rady Miejskiej w Tarnowie       
 
 
 
 
 

W odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 24 kwietnia 2025 r., znak KRM.0003.362.2025, 

dotyczącą zwiększenia ilości kursów na linii nr 1, informuję, jak niżej. 

Na linii komunikacji miejskiej nr 1 po popołudniowym szczycie przewozowym kursy są 

wykonywane z częstotliwością co około 1 godzinę. W tym przedziale doby na linii nr 1 napełnienia  

w pojazdach się zmniejszają, maksymalna stwierdzona ilość osób w pojazdach to poza miejscami 

siedzącymi od kilku do kilkunastu osób stojących.  

Wnioskowane zwiększenie ilości kursów na linii nr 1, jakkolwiek niekonieczne z punktu 

widzenia istniejących potrzeb przewozowych, przyczyniłoby się do poprawy jakości komunikacji  

w kryterium dostępności. Zarząd Dróg i Komunikacji w Tarnowie, o ile pozwolą na to możliwości 

budżetowe, przeanalizuje możliwość uruchomienia dodatkowych kursów począwszy od września 

2025 roku.   

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
OTRZYMUJĄ 
1 x Adresat,  
1 x Wydział Organizacyjny UMT, 
1 x Kancelaria Rady Miejskiej w Tarnowie, 
1 x a/a. 
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